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Händelser: 

● Nytt träningsrum och nya spinningcyklar klart under våren 2019!  
Vi måste ev stå för investeringen själva om vi inte genomför hela 
martinsonshallen-projektet (som även ink klätterväggar, jalusivägg i stora hallen mm). 
Detta projekt är till vidare lagt på is eftersom Arvsfonden kommit med ny policy som 
innebär att en förening inte får driva två projekt samtidigt. Pga detta fick vi omfördela 
200 000 kr, beviljade av Robertsfors Kommun, från Martinsonshallen-projektet till 
AktivitetsCentrum-projektet 2019. Det beviljade bidraget från Västerbottens Idrotts 
Förbund (VIF) till martinsonshallen-projektet skall rekvireras inom 3 år från att det 
beviljades (hösten 2018). 

● AktivitetsCentrum beviljades 1 151 000 kr från Arvsfonden, 350 000 kr från VIF, 200 000 
kr (omfördelat) från Robertsfors Kommun, 45 000 kr från Lions. Projektet är påbörjat. 
Slutförs 2020. (därefter går det att söka nya pengar från Arvsfonden till tex 
Martinsonshallen-projektet) 

● Ledarfest 22/2 under ledning av den eminenta festkommiten bestående av Karolina 
Hilletun och Camilla Mattsson.  

● Ett A-lag, herrar har startat i fotbollssektionen.  
● Premiär för Naturpasset (orientering) sommaren 2019, i samarbete med RIK som 

planerat bana och tryckt kartor. Kartorna såldes på Ica mm. Information sköttes av Lisa 
Bjurdamm.  

● Swishnr. har tilldelats varje sektion. Med detta kan ledarna samla in aktivitetsavgifter (till 
lägre kostnad än fakturering) samt att sektionerna kan använda sitt swishnr. vid 
fikaförsäljning och dylikt. 

● Vi fortsätter fakturera medlemsavgifterna via billogram (som är kopplat till 
medlemsregistret i laget.se). På så sätt får vi en bättre överblick över betalande 
medlemmar.  
 

 
Styrelsen har haft 6  protokollförda möten sedan förra årsmötet och ytterligare några 
arbetsmöten. Styrelsen har bla jobbat med värdegrund, stadgar och sponsringspolicy, men har 
inte fullt ut implementerat allt i föreningsarbetet ännu. 
Två ledamöter (Sofie Berglund och Linnea Junkka) har slutat av personliga skäl. Hans Englund 
klev då in som ordinarie ledamot istället för ersättare/suppleant. Detta tydliggör behovet av 
ersättare. 
Behovet av ny kassör löstes med att  Anders Nyberg betalar räkningar och vi anlitar 
Idrottsservice i Umeå för bokföring och löneutbetalningar.  
 
Till årsmötet 2019 har styrelsen efterfrågat att varje sektion nominerar (minst) en man och en 
kvinna, varav en kan väljas till ordinarie ledamot och en till ersättare. På så sätt säkerställer vi 
även att varje sektion har en representant och en röst i styrelsen.  
 
 



 


